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A Young People's History of the United States brings to US history the viewpoints of
workers, slaves, immigrants, women, Native Americans, and others whose stories, and
their impact, are rarely included in books for young people. A Young People's History of
the United States is also a companion volume to The People Speak, the film adapted
from A People's History of the United States and Voices of a People’s History of the
United States.

Beginning with a look at Christopher Columbus’s arrival through the eyes of the
Arawak Indians, then leading the reader through the struggles for workers’ rights,
women’s rights, and civil rights during the nineteenth and twentieth centuries, and
ending with the current protests against continued American imperialism, Zinn in the
volumes of A Young People’s History of the United States presents a radical new way
of understanding America’s history. In so doing, he reminds readers that America’s
true greatness is shaped by our dissident voices, not our military generals.

作者介绍: 

Howard Zinn was a historian, playwright, and social activist. He was a shipyard worker
and a bombardier with the U.S. Army Air Force in Europe during the Second World War
before he went to college under the GI Bill and received his Ph.D. from Columbia
University.

Zinn taught at Spelman College and Boston University, and was a visiting professor at
the University of Paris and the University of Bologna. He received the Thomas Merton
Award, the Eugene V. Debs Award, the Upton Sinclair Award, and the Lannan Literary
Award. He lived in Auburndale, Massachusetts.
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标签

美国

历史

评论

这是一本“颠覆历史”的历史书，是一部“人民”的历史书，它以与众不同的视角从哥
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伦布发现美洲大陆起写至布什向恐怖主义宣战。作者从劳动者、奴隶、移民、女性、美
国原住民等视角，描绘了人民的抗争史、平权史，并且毫无保留地展现了统治阶级为其
政治利益不择手段地煽动战争、压迫弱势群体、操纵媒体欺骗民众。作者讲述了被官方
忽略的甚至是埋没的历史，歌颂自由、平等与和平，启发当代年轻人正视和反思历史
。力荐！！！

-----------------------------
A Young People's History of the United States_下载链接1_

书评

看的历史越多，越惶惑。上学时候学历史，老师怎么讲，历史就是什么样。但如今，对
于历史究竟是不是一个任人打扮的小姑娘，恐怕谁也难以下论断。
如果把历史归总为某个人或者某些人的论断，历史就是单视角的。如果把历史看作是很
多人眼中的很多画面，历史就是多视角的。...  

-----------------------------
另类美国史《我反抗》
这是一本另类的美国史，是作者《美国人民的历史》的普及版，那么另类到底另类在哪
里呢？这一本美国史和别的美国史到底有什么重要的区别呢？
看了才知道，原来历史是和撰写历史的人有关的，什么人就写出什么样的历史，什么人
就有什么样的视角。 ...  

-----------------------------
17岁的马拉拉得了今年的诺贝尔和平奖，让一众网友开始反思自己“十七岁的时候在干
嘛”。马拉拉是个让“塔利班都害怕的teenager”，但她的抗争，源于她要夺回自己被
夺走的自由与公义的意愿，至于你，十七岁没能得奖，大概是因为没有这方面的意愿吧
。 美国常以“平等与自由”...  

-----------------------------
对过于政治正确的书，我一般不太敢动。但这部偶然翻开的《我反抗：一部独特的美国
史》，却似乎还是挺有翻翻看的价值。 这本书的作者霍华德·津恩（Howard
Zinn，1922-2010）是历史学家，也是著名的左派，1980年出版了《美国人民的历史》
，该书以被压迫人民为视角，以人民反抗运...  

-----------------------------
对这本书非常满意，这正是我想要看到的那种历史书——真实的，赤裸裸的，揭去了那
层伪饰遮掩的面纱，完全袒露在读者的面前。完全无法理解，本该是最容易让学生们喜
欢的历史教科书却为什么会越改越乏味，我们从书本上永远只能够看到君主领袖的英明
果决或昏聩无能，但那并不是人...  
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-----------------------------
Known for its lively, clear prose as well as its scholarly research, A People's History of
the United States is the only volume to tell America's story from the point of view of --
and in the words of -- America's women, factory workers, African Americans, ...  

-----------------------------
什么是历史，历史是胜利者书写的勋章；什么是真相，那是存在于历史之中，不管人们
知不知道都存在的事件。自古成王败寇，最后留下的都是对统治者有益的事情，而那些
不益的、无关的就被他们随意的丢弃，然后给后人留下了种种充满谜团的历史。
一直觉得，历史就...  
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